

EROTIC FRAGMENTS NO. 1,2,3

EROTISCHE FRAGMENTE NR. 1,2,3

Anucha Boonyawatana



BIOGRAFIE Geboren 1981 in Nakhon Phanom, Thailand. Studierte Communication Arts an der Chulalongkorn University. Gründete die Produktionsfirma G-Motif Production, eine der größten Videoproduktionsfirmen Thailands.

BIOGRAPHY Born in Nakhon Phanom in Thailand's north-eastern province in 1981. Having studied communications at Chulalongkorn University he founded the production company G-Motif Production, one of Thailand's largest video production companies.

FILMOGRAFIE Internationale Titel
2001 SCARLET DESIRE · **2002** THE WHITE DIARY · **2004** DOWN THE RIVER · **2006** BOY'S LOVE · THE SUN LOVER · **2007** LOVE AUDITION 1 · **2008** BENYAGUY · **2010** LOVE AUDITION 2 · **2011** EROTIC FRAGMENTS NO. 1,2,3

„3“ ist die Regel. Der Film hat 3 Teile. Jeder Teil ist aufgeteilt in 3 Einstellungen. Jede Einstellung ist 30 Sekunden lang. 3 unterschiedliche Charaktere, Deklassierte in der heutigen thailändischen Gesellschaft, teilen ihre erotischen Begierden und Wünsche.



Chinakhet Chandsamphao

“Three” is the rule. The film has three parts. Each part has three shots and each shot is thirty seconds in length. Three characters share their erotic desires from the point of view of a third class citizen in contemporary Thai society.

Thailand 2011

Länge 7 Min. · Format Digi Beta · Farbe

STABLISSE

Regie, Buch **Anucha Boonyawatana**
 Kamera **Jakkarin Thepvong**
 Produzent **Anucha Boonyawatana**

DARSTELLER

Taxifahrer **Chatchawat Prasobned**
 Arbeiter **Chinakhet Chandsamphao**
 Drogendealer **Chuchak Nakthung**

PRODUKTION

Anucha Boonyawatana
 Nonthaburi, Thailand
 +66 865619322
 anuchyfilm@yahoo.com

WELTVERTRIEB

siehe Produktion